
Poznań, 20.06.2017r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 
Interpelacja  

 
 
Dotyczy: Bezpieczeństwo na placach zabaw w Poznaniu  

 
 
Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:   
 

1. Kiedy odbyła się ostatnia kontrola miejskich placów zabaw pod względem 
bezpieczeństwa i czystości.  

2. Jaki był efekt kontroli.  
 
Bardzo proszę o odpowiedź z uwzględnieniem poszczególnych dzielnic miasta.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
Maria Lisiecka- Pawełczak 

 
 
 
 
 


